



# WIJKPLATFORM VENRAY CENTRUM

Secr. Hoenderstraat 24, 5801 CK Venray, tel: 0478 - 581445

Verslag d.d. 13 mei 2003

**Aanwezig:** Mia Peters, Riet van Dijck, Henk Martens, Birgit op de Laak, Ruud Deenen, Justien Janssen, Stan Storms, Irene Michiels, Tineke Lamers,

**Afwezig:** Frans Hendriks, Martien Flinsenbergh, Annie van Mil, Ton Jans

## 1. Opening en vaststelling agenda

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.

De agenda wordt vastgesteld, met de opmerking dat punt 4 Voorlichting KTS terrein. Hier komt nog een uitnodiging voor van Wonen Venray met een goede voorlichting wat de plannen zijn en de eventuele invloed binnen ons Wijkplatform (met name naar de Zorg toe). Dit zal op 26 mei plaatsvinden.

## 2. Verslag 8 april

Punt 3. Het verslag van 18 februari is niet meer te traceren mochten er nog mensen aantekeningen hebben houdt de secretaris zich aanbevolen.

Punt 5. Afspraak wijkkrant. Er wordt een brief aan de heer Peeters van de Inalfa gezonden, met de vraag "Hoe nu verder".

Daarna komen pas eventuele alternatieven aan de beurt.

Punt 8. Irene Michiels zal contact opnemen met Leonie Cals, interim voorzitter van Venray Monumentaal om informatie te verkrijgen en eventueel in deze stichting te participeren. Stan Storms blijft vertegenwoordigd in het Lokaal Historisch Platform. Er wordt nog gewezen op de plannen die de familie Poels heeft om het pand "bloemenzaak Angele" af te breken en hier nieuwe appartementen neer te zetten.

## 3. Ingekomen stukken en mededelingen

- Theo Swinkels doet verslag van de bijeenkomst m.b.t. onkruidbestrijding verhardingen. Het was een zinvolle bijeenkomst, maar de conclusie is wil je kwaliteit dan kost dit geld. Toch is er vanuit het WPF gewezen op het feit dat je zeker in het centrum zorgt dient te dragen voor een goede uitstraling. Verder bleek dat er nogal rechtlijnig gestuurd werd. Het duurt even voordat nieuwe straten hoeken etc. ingepland zijn. Ook wordt er vanuit de gemeente verzocht door te geven wanneer stukken structureel overgeslagen worden bij de verzorging van het Centrum.
- Info Samenwerking
- De Netwerker infobulletin voor vrijwilligers gemeente Venray. Afgesproken wordt dat Tineke ervoor zorgt dat er genoeg exemplaren voor alle deelnemers in het Wijkplatform beschikbaar komen.
- Nieuwsbrief De Gouden Leeuw Nummer 1.

De aanwonende hebben een exemplaar gekregen. De mensen die niet aanwezig waren op de vergadering zullen een exemplaar krijgen toegestuurd.

Naar aanleiding van de nieuwsbrief komt de vraag hoe de klankbord groep nog betrokken wordt bij het geheel. Tineke spreekt haar angst uit dat zaken al in een veel verder stadium zijn en de klankbord groep hier weinig invloed meer kan uitoefenen op de omgevingsplannen. Het plan in hoofdlijnen staat vast en daar kan niet meer aan getornd worden, maar de klankbordgroep zou m.b.t. de details meedenken en adviseren. Henk Martens zal contact opnemen met de verantwoordelijke man bij de gemeente.

- Bespreking reactie evaluatie Horeca. We hebben een uitnodiging gekregen en een gesprek gehad met de Horeca en de Politie. Voor wat betreft onze angst, gaat deze uit naar terras-terreur. Ruud Deenen geeft een toelichting. De algemene mening van de vergadering is dat terrassen mogen en moeten wil je een gezellig centrum hebben, maar ze moeten beheersbaar zijn. Hiervoor is echter regelgeving noodzakelijk waardoor de politie kan handhaven. Ook deelt Ruud mede, dat wanneer een horecaondernemer zich normaal goed aan de milieuwetgeving houdt, (op tijd muziek stil, niet te overdreven etc.) hij met betrekking tot zijn terras ook krediet opbouwt. We wachten in ieder geval het verslag van de evaluatie en de nota van de werkgroep die zich met deze materie bezig zal gaan houden af.
- Er is een schrijven van Henk Verstegen (gemeente Venray) gekomen met de mededeling dat hij niet verantwoordelijk is voor het grijs en groen in de wijk. Hier moeten we weer voor naar Willy Sassen. Het idee dat we dus maar een persoon in de gemeente hadden als aanspreekpunt is dus niet juist. We spreken af een afspraak met de wethouder te maken. Hierbij zullen in ieder geval Henk, Theo, Stan en Justien aanwezig zijn. Doel van het gesprek zal zijn: "Hoe gaan we met de communicatie binnen de gemeente om, wat kan wel en wat kan niet, waar staan we als wijkplatform". Als we alleen als doorgeefluik fungeren, zal het animo snel afnemen. Tineke probeert op zeer korte termijn een afspraak te maken met de heer Emonts verantwoordelijk wethouder.
- Naar aanleiding van bovenstaande doe ik, zoals afgesproken, hierbij het nummer van Mieke Lammerts (gaat over milieuzaken) toekomen. 523908.
- De gemeente heeft nog niet gereageerd op het schrijven van Henk Martens inzake overlast tijdens de kermis. Tineke Lamers zal hier naar vragen. Birgit op de Laak deelt mede, dat er binnen de gemeente inmiddels een systeem ontwikkeld wordt, waardoor het niet meer mogelijk is dat brieven niet beantwoord c.q. afgehandeld worden. Wij wachten in spanning af.

#### 4. KTS terrein

Van de agenda genomen i.v.m. voorlichting

## 5. Stand van zaken Gouden Leeuw terrein

Zie ingekomen stukken Nieuwsbrief

## 6. Werkgroepen kwaliteitsplan Venray Centrum

Alleen de werkgroep Leefbaarheid is bij elkaar geweest. Het was een zinvolle bijeenkomst waar de eerste lijnen voor een verder overleg zijn uitgezet. Ger Last en Annelies Smits gaan aan de slag met de gegevens die uit deze eerste bijeenkomst zijn voortgekomen.

Tineke heeft na enkele malen de verantwoordelijke ambtenaar gebeld te hebben een afspraak voor de werkgroep Bereikbaarheid. Ook hier is gekozen voor hetzelfde concept als voor de werkgroep Leefbaarheid. Lever 5 items aan m.b.t. bereikbaarheid, met, indien mogelijk 2 op korte termijn en financieel haalbare zaken.

De andere werkgroepen zijn nog niet uitgenodigd ondanks de aankondiging van de heer Eggen, dat er snelheid geboden was. Er wordt een brief naar de heer Eggen, verantwoordelijke voor het plan, verzonden met de vraag om contacten te stimuleren.

Tevens wordt er afgesproken dat de verslagen van de werkgroepen met het hele actieve front van het Wijkplatform gecommuniceerd zullen worden, zodat iedereen op de hoogte is van wat er gebeurt.

## 7. Parkeerbeleid

Dit is op de agenda gezet omdat er vragen komen over de regelgeving. Moeten er invalide parkeerplaatsen gerealiseerd worden op de openbare parkeerplaats voor Jerusalem? Hoe staat het trouwens met het totale beleid?

Theo Swinkels neemt dit verder mee. Hij krijgt alle gegevens die Tineke Lamers inmiddels heeft binnengekregen van de gemeente en gaat, ook met het oog op de bestemmingsplannen in het centrum (nog te ontwikkelen of te vernieuwen) hiermee aan de slag.

## 8. Rondvraag en sluiting

- Mededeling Ruud Deenen. Hij was aan de late kant vanwege een bijeenkomst georganiseerd oor ESG (exploitant van de sporthal) die mededeelde van plan te zijn een grote uitbreiding te willen realiseren van de Wetteling
- Stan Storms deelt de uitnodiging van het Wijkradenoverleg uit. Iedereen wordt op 16 juni uitgenodigd, deel te nemen aan een gezamenlijk overleg van alle leden van wijkraden en wijkplatforms. Het is een goede zaak als ook iedereen hieraan deel neemt. De plannen zijn om dit in het Wijkcentrum "Kiosk" te houden. (Indien dit zo is en er vervoersproblemen zijn, neem dan even contact op met Tineke Lamers).

Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter om 21.20 de vergadering.